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§ nr Ärende Ansvarig 
§ Mötet öppnas 

Louise hälsade alla välkomna.  
 

Louise 

§  Val av justeringsman 
Cecilia Lodelius valdes till att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll. 
 

 
 

§ Föregående protokoll 
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

Louise 
 

§  Rapporter  
 
Ekonomin: Rapporten hade skickats ut i förväg och gicks igenom 
under mötet. 

Ungdomssektionen: 5 nya medlemmar sen förra året. Två aktiviteter 
har genomförts och planen är en till innan sommaren. 

Tävlingssektionen: Maj-tävlingen struken sen tidigare styrelsemöte. 
På styrelsemötet i maj tas beslut om vi kan arrangera den stora 
tävlingen i augusti. Pga reserestriktioner och det allmänna läget 
bestämmer vi att inte ha hopptävlingen för häst den 6 juni. 
Beroende på om rekommendationerna ändras angående ålder, så 
kollar Cecilia L om vi kan ändra till ponnytävling.  
Diskussioner om att tävlingssektionen inför nästa år ska titta på vilka 
tävlingar som vore bra för klubben, t ex dressyr. Ev lokal hopptävling 
för häst till hösten istället för den som ställs in i juni. 
Cecilia meddelar distriktet. Fanny skickar draft till Manuela för att 
informera medlemmarna om de inställda tävlingarna i maj och juni. 
 

Ridskolan: Rapport från ridskolan har skickats ut innan mötet. Nya boxar 
behövs, tillstånd osv kan behövas men eftersom det är kommunens 
lokaler bör de kunna hjälpa till. 2 hästar som inte går, 2 nya på väg 
in.  

Web- och informationssektionen: Ingen rapport, ridskolans personal 
och styrelsens representant ska få utbildning. Cecilia L lägger till 
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Manuela och Louise som administratör i grupperna på Facebook och 
Instagram. 

Cafeteriasektionen: Ingen rapport, ingen aktiv sektion f.n. 
 

§  Övriga frågor 
Belastningsutdrag från Polisen – enl gällande rutin ska styrelse, 
personal och uppstallade visa upp det, senast nästa styrelsemöte. 
 
Medlemsutskick – Manuela gör ett förslag och stämmer av med 
ridskolan. Målet är att göra ett utskick via mejl innan sommaren. 
 
Kommunicera styrelsen, dels på hemsidan och kanske även på 
anslag i stallet. Alla skriver några rader om sig själva, plus en bild och 
skickar via Messenger. Manuela sammanställer. 
 
Bryggorna – Cecilia L kontaktar kommunen och håller ihop det. Alla 
kollar med kontakter vilka som kan hjälpa till. Kristihimmelfärd. 
 
Workshop/kickoff med styrelsen och personalen – ev efter 
sommaren. 
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§  Mötets avslutning 
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